
Protokół Nr XXXI/23
z obrad XXXI Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego, która odbyła się w dniu 28 marca 

2023 roku, w godz. 900- 1 120.

Obradom przewodniczył p. Zenon A. Wójcik - Przewodniczący Rady Powiatu 

Zambrowskiego.

W Sesji uczestniczyło 17 radnych. (lista obecności w załączeniu protokołu)

Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porządku obrad XXXI Sesji Rady Powiatu.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Powiatu.
4. Informacja Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu między Sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zambrowskiego na lata 2023 - 
2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 - 2026;

b) zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2023 rok;
c) zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Powiatu Zambrowskiego;
d) złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego 

w III Liceum Ogólnokształcącym w Zambrowie w Zespole Szkół 
Agroprzedsiębiorczości im. Szkół Podchorążych Rezerwy w Zambrowie;

e) określenia rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających według algorytmu w 2023 
roku na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
zatrudniania osób niepełnosprawnych w Powiecie Zambrowskim;

f) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania Statutu Centrum Obsługi 
Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Zambrowie.

7. Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Zambrowie wraz z 
informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za rok 2022.

8. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zambrowie o stanie 
bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za rok 2022.

9. Informacja Prokuratora Rejonowego w Zambrowie ostanie przestępczości i jej 
zwalczaniu w powiecie zambrowskim za rok 2022.

10. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zambrowie o 
stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2022.

11. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji 
lokalnego rynku pracy dla Powiatu Zambrowskiego na lata 2021-2025 za rok 2022.

12. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej na lata 
2021-2023 za rok 2022.

13. Informacja z działań zawartych w Powiatowym Programie Poprawy Życia Społecznego 
i Zawodowego Osób Niepełnosprawnych na lata 2021 -2025.

14. Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Szumowie za rok 2022.
15. Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Zambrowie za rok 

2022.
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16. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Zambrowski za rok 2022.

17. Informacja na temat skarg i wniosków złożonych w Starostwie Powiatowym w 
Zambrowie w 2022 r.

18. Sprawozdania z realizacji zadań wynikających z planów pracy Komisji Rady Powiatu 
Zambrowskiego za 2022 rok.

19. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
20. Wnioski i oświadczenia radnych.
21. Sprawy różne.
22. Zakończenie obrad

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia

Obrady XXXI Sesji Rady Powiatu Zambrowskiego otworzył Przewodniczący Rady 

Powiatu - Pan Zenon A. Wójcik, który powitał radnych i zaproszonych gości.

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji bierze udział 17 radnych, co stanowi 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady Powiatu.

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XXXI Sesji Rady Powiatu

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał porządek obrad XXXI Sesji. Poprosił 

o zgłaszanie uwag i wniosków dotyczących porządku obrad.

Pan Stanisław Rykaczewski wystąpił z wnioskiem o przesunięcie punktów 

7 „Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Zambrowie wraz 

z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za rok 2022” i 10 „Informacja 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zambrowie o stanie 

bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2022” w miejsce 

punktów 4 i 5. Wniosek swój uzasadnił tym, iż na sali obecni są komendanci i wskazanym 

byłoby, aby jak najszybciej mogli wrócić do swoich obowiązków służbowych.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Wniosek przyjęto jednogłośnie.

Więcej uwag dotyczących projektu porządku obrad nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie porządek obrad XXXI Sesji 

Rady Powiatu.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Porządek obrad XXXI Sesji Rady Powiatu przyjęto jednogłośnie.
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Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Powiatu

Pan Zenon A. Wójcik - Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że protokół 

z XXX Sesji był wyłożony do wglądu wszystkich radnych.

Poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag do projektu protokołu z XXX sesji.

Uwag nie wniesiono, wobec czego Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

wniosek o przyjęcie przez Radę Powiatu, projektu protokołu z XXX Sesji Rady Powiatu.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz glosowania w załączeniu protokołu) 

Protokół z XXX Sesji przyjęto jednogłośnie.

Ad. 4 Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Zambrowie wraz 
Z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za rok 2022

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego 

Policji w Zambrowie wraz z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za 

rok 2022. Poinformował, że było ono przedmiotem posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa. 

Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Michał Krajewski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie przez aklamację.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

przedstawionego sprawozdania.

Uwag i pytań dotyczących sprawozdania nie zgłoszono.

Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Zambrowie wraz 

z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za rok 2022 zostało przyjęte 

przez aklamację.

Ad. 5 Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zambrowie o 
stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2022

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Zambrowie o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej za rok 2022. Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji 

Bezpieczeństwa. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Michał Krajewski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację
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Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Zambrowie 

o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2022 została 

przyjęta przez aklamację.

Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu między Sesjami

Informację o pracy Zarządu Powiatu w okresie między Sesjami przedstawił Starosta 

p. Zbigniew Jach. (Informacja w załączeniu protokołu)

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik poprosił o zgłaszanie uwag 

i zapytań dotyczących informacji Przewodniczącego Zarządu o pracy Zarządu Powiatu 

między Sesjami.

Pan Stanisław Rykaczewski powiedział, że Zarząd Powiatu wyraził zgodę na 

przebudowę sieci ciepłowniczej w ulicy Wyszyńskiego w Zambrowie przez ZCiW 

w Zambrowie. Chciałby wiedzieć w jakim zakresie będą wykonywane te prace.

W odpowiedzi Starosta p. Zbigniew Jach poinformował, że zakres będzie bardzo 

szeroki, ponieważ jest to jedyna pozostała tak stara sieć, która jest zniszczona i ma ponad 50 

lat. Zarząd Powiatu po zebraniu oświadczeń kto to będzie robił i finansował oraz uzyskaniu 

stosownych dokumentów, a także długich negocjacjach wyraził zgodę na przebudowę sieci 

ciepłowniczej w ulicy Wyszyńskiego w Zambrowie. Według uzyskanych opinii mamy 

pewność, że z powodu tej inwestycji nie będziemy musieli zwracać dofinansowania jakie 

uzyskaliśmy na remont tej ulicy, a także nie przepadnie gwarancja jaką mamy od wykonawcy 

-jeszcze półtora roku, a potem zostanie przedłużona o jeszcze 5 lat. Sieć ciepłownicza będzie 

prowadzona w chodniku i trawniku, aby było jak najmniej dewastacji ulicy.

Pan Jacek Murawski powiedział, że Zarząd Powiatu przedyskutował tematy związane 

ze złożeniem wniosków do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na dofinansowanie 

inwestycji na drogach powiatowych. Chciałby wiedzieć, czy te wnioski uwzględniały budowę 

ścieżki rowerowej wzdłuż ulicy Wądołkowskiej do znajdujących się tam ogródków 

działkowych.

Pan Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu rozważał budowę ścieżki rowerowej, a 

także prowadził rozmowy o współfinansowaniu z Wójtem Gminy Zambrów i Burmistrzem 

Miasta Zambrów, jednak nie było na to zgody, ponieważ trzeba byłoby wykupić część 

gruntów oraz są tam takie miejsca, które ciężko będzie przejść lub obejść. Ponadto 
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najważniejszą przyczyną jest to, że na dzień dzisiejszy nie ma jeszcze decyzji odnośnie 

przebiegu obwodnicy, która najprawdopodobniej będzie prowadzona przez ogródki 

działkowe. Jednak Zarząd Powiatu ma tą sprawę na uwadze i jak wszystko się wyjaśni, to 

powróci do tego tematu.

Więcej uwag i zapytań nie wniesiono.

Ad. 7 Interpelacje i zapytania radnych

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik poinformował, że w okresie 

między sesjami nie wpłynęły żadne interpelacje. Poprosił o zgłaszanie zapytań.

Zapytań nie zgłoszono.

Ad. 8a Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Zambrowskiego na lata 2023 - 2026 wraz Z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 
na lata 2023 - 2026

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zambrowskiego na lata 2023 - 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2023 - 2026. Poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 

posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Poprosił Przewodniczącego 

Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały, 

przeprowadziła dyskusję i zaopiniowała go pozytywnie.

Pani Jolanta Ołdakowska - Skarbnik Powiatu omówiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zambrowskiego na lata 2023 - 2026 wraz 

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 - 2026. Powiedziała, że zmiany 

wprowadzane niniejszą uchwałą w załączniku Nr 1 do uchwały Nr XXX/184/22 z dnia 

28 grudnia 2022 roku dostosowują wartości dochodów i wydatków wykonanych w 2022 roku 

oraz planowanych do wykonania w 2023 roku wykazanych w WPF, do wartości zawartych 

w uchwale budżetowej po dokonanych zmianach w budżecie powiatu. Wprowadzone zmiany 

zwiększają deficyt budżetu powiatu do kwoty 5 893 640,41 złotych, który pokryty zostanie z: 

- nadwyżki budżetu z lat ubiegłych zgodnie z art. 217 ust. 2 pkt. 5 ustawy z dnia 27 sierpnia 

2009 r. o finansach publicznych w kwocie 669 264,62 zł.

niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających 

z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych ze szczególnymi zasadami 
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wykonania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 49 144,41 złotych oraz 

wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na 

realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych środków 

zgodnie z art. 217 ust.2 pkt 8 ustawy o finansach publicznych w kwocie 1 025 231,38 zł; 

z wolnych środków, jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu 

powiatu wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych, o których mowa 

w art. 217 ust. 2 pkt. 6 ustawy o finansach publicznych w kwocie 4 150 000,00 złotych.

Rozchody 2023 roku w kwocie 1 400 000 złotych zaplanowano pokryć przychodami 

pochodzącymi z wolnych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu powiatu 

wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych, o których mowa w art. 217 

ust. 2 pkt. 6 ustawy o finansach publicznych w kwocie 1 400 000,00 złotych.

W zakresie realizowanych przedsięwzięć w załączniku Nr 2 dostosowano nakłady finansowe 

na realizację zadania pn. Budowa boisk na terenie Zespołu Szkół Agroprzedsiębiorczości do 

wartości kosztorysowej wynikającej z zawartych umów. Ponadto zadanie inwestycyjne pod 

nazwą Budowa infrastruktury drogowej - droga powiatowa Nr 2015B od m. Kołaki 

Kościelne, do m. Szczodruchy zostało zmienione z uwagi na zatwierdzony ostatecznie 

charakter prac, na zadanie remontowe pn. Budowa infrastruktury drogowej polegająca na 

remoncie drogi powiatowej Nr 2015B od m. Kołaki Kościelne, do m. Szczodruchy i ujęte w 

pozycji „wydatki bieżące”. Wprowadzono do załącznika Nr 2 nowe przedsięwzięcie pn. 

Remont drogi powiatowej Nr 2025B na terenie wsi Srebrna i Żabikowo.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących projektu 

uchwały.

Wniosków i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zambrowskiego na lata 2023 - 

2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 - 2026 i poddał go pod 

głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz glosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXXI/195/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Zambrowskiego na lata 2023 - 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2023 - 2026 została podjęta 13 głosami „za”, przy 3 głosach 

„wstrzymujących”.
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Ad. 8b Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2023 r.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na Sesję projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Zambrowskiego na 2023 rok. Poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 

posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Poprosił Przewodniczącego 

Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodnicząca Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Pan Stanisław Rykaczewski powiedział, że w załączniku inwestycyjnym wykreślono 

trzy bardzo ważne inwestycje:

1) modernizacja infrastruktury drogowej - droga powiatowa Nr 2015B od m. Kołaki 

Kościelne do m. Szczodruchy;

2) modernizacja infrastruktury drogowej - droga powiatowa Nr 1983B na odcinku od drogi 

wojewódzkiej Nr 629 do wsi Kałęczyn Walochy;

3) modernizacja infrastruktury drogowej - droga powiatowa Nr 198IB od miejscowości 

Grądy Woniecko do granicy powiatu zambrowskiego.

Chciałby wiedzieć dlaczego te trzy inwestycje wykreślono z zadań inwestycyjnych 

i przeniesiono do zadań remontowych, a także kto był wnioskodawcą takich posunięć. 

Ponadto czy na te drogi ogłoszony już przetargi, wyłoniono wykonawców i podpisano 

umowy.

W odpowiedzi p. Jolanta Ołdakowska - Skarbnik Powiatu powiedziała, że tutaj 

właściwie charakter prac nie zmienia się. Nazwa była, że to „modernizacja” dróg 

powiatowych, jednak w konsekwencji analizy zakresu tych prac stwierdzono, że to nie będzie 

„modernizacja, rozbudowa, przebudowa”, ale w dotychczasowych miejscach będą te zadania 

realizowane i zostały one szczegółowo opisane w objaśnieniach do projektu uchwały - będą 

one finansowane z innego paragrafu - wydatków bieżących, a nie z zadań inwestycyjnych. 

Zostało tu zaznaczone, że charakter prac upoważnia do tego, że to nie są zadania 

inwestycyjne, tylko zadania bieżące - remont bieżący. Także wszystko jest zgodne 

z wartościami dofinansowania i podpisanymi umowami w zakresie planowanych wydatków, 

tylko ta pozycja z § 6050 została przeniesiona do § 4270.
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Pan Stanisław Rykaczewski zapytał, czy zmienił się zakres wykonywanych prac, 

w związku ze zmianą - przeniesienia z załącznika inwestycyjnego do prac remontowych oraz 

dlaczego w uchwale budżetowej, która była podejmowana w grudniu 2022 roku od razu nie 

wpisano tego do prac remontowych.

Pani Jolanta Ołdakowska - Skarbnik Powiatu powiedziała, że to tylko opis - nazwa 

techniczna jest inna, natomiast zakres realizacji pozostał w pierwotnym planie. Przy 

zawieraniu umów zostało to doprecyzowane i szczegółowo nazwane. W październiku 2022 

roku kiedy trwały pace nad budżetem 2023 roku i później nie było to jeszcze wiadome, 

dlatego zostało to przyjęte do załącznika inwestycyjnego.

Pan Stanisław Rykaczewski stwierdził, że chciałby, aby na pytanie odpowiedzi udzielił 

któryś z Panów Starostów - czy zmienił się zakres prac, które były uchwalone w załączniku 

inwestycyjnym w stosunku do tego, co teraz jest przedstawiane.

Wicestarosta p. Sebastian Orłowski poinformował, że nie zmienił się zakres prac. Prace 

zostały rozpoczęte i trwają - wszystko postępuje zgodnie z planem i podpisanymi umowami.

Pani Edyta Marchelska - Groszfeld powiedziała, że odnosząc się do objaśnień projektu 

uchwały pkt. 10 „Zwiększenie wydatków na wynagrodzenia i pochodne, na podwyżki w 2023 

roku dla wicedyrektorów jednostek oświatowych (SOSW, ILO, ZSA, ZS 1) w łącznej kwocie 

109.682 złotych, na wniosek Dyrektorów jednostek budżetowych” chciałaby wiedzieć, czy 

Zarząd Powiatu jest w stanie zabezpieczyć te środki w kolejnych latach.

W odpowiedzi Pan Starosta powiedział, że mowa o podwyżce była na rok 2023. 

Natomiast, nie można dać gwarancji, że będzie ona w kolejnych latach.

Więcej uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 2023 rok i poddał go pod 

głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 16 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXXI/196/23 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Zambrowskiego na 

2023 rok została podjęta 12 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących”.

Radny p. Jacek Murawski opuścił obrady Rady Powiatu Zambrowskiego.
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Ad. 8c Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących 
w skład mieszkaniowego zasobu Powiatu Zambrowskiego

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Powiatu Zambrowskiego. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji Finansów 

i Rozwoju Gospodarczego. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała 

go pozytywnie.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Radny p. Eugeniusz Kaczyński przybył na obrady Rady Powiatu Zambrowskiego.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały w sprawie 

zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Powiatu Zambrowskiego i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXXI/197/23 w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Powiatu Zambrowskiego została podjęta 14 

głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących”.

Ad. 8d Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału 
przygotowania wojskowego w III Liceum Ogólnokształcącym w Zambrowie w Zespole 
Szkól Agroprzedsiębiorczości im. Szkól Podchorążych Rezerwy w Zambrowie

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie 

na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w III Liceum Ogólnokształcącym 

w Zambrowie w Zespole Szkół Agroprzedsiębiorczości im. Szkół Podchorążych Rezerwy 

w Zambrowie. Poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji 

Oświaty. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.
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Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

projektu uchwały.

Uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały w sprawie 

złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego 

w III Liceum Ogólnokształcącym w Zambrowie w Zespole Szkół Agroprzedsiębiorczości 

im. Szkół Podchorążych Rezerwy w Zambrowie i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXXI/198/23 w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie 

oddziału przygotowania wojskowego w III Liceum Ogólnokształcącym w Zambrowie 

w Zespole Szkół Agroprzedsiębiorczości im. Szkół Podchorążych Rezerwy w Zambrowie 

została podjęta jednogłośnie.

Ad. 8e Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów zadań i wysokości środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających 
według algorytmu w 2023 roku na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych w Powiecie Zambrowskim

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów zadań 

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przypadających według algorytmu w 2023 roku na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych w Powiecie 

Zambrowskim. Poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji 

Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych. Poprosił Przewodniczącego Komisji 

o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała go 

pozytywnie.

Następnie Przewodniczący poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących projektu 

uchwały.

Uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.
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Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały w sprawie 

określenia rodzajów zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przypadających według algorytmu w 2023 roku na realizację zadań 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych 

w Powiecie Zambrowskim i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.

(imienny wykaz glosowania w załączeniu protokołu)

Uchwała Nr XXXI/199/23 w sprawie określenia rodzajów zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających według 

algorytmu w 2023 roku na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych w Powiecie Zambrowskim została podjęta 

jednogłośnie.

Ad. 8f Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania 
Statutu Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Zambrowie

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że radni otrzymali do 

zapoznania w materiałach na sesję projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 

uchwały w sprawie nadania Statutu Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo- 

Wychowawczych w Zambrowie. Poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych. Poprosił Przewodniczącego 

Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała go 

pozytywnie.

Następnie Przewodniczący poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących projektu 

uchwały.

Uwag i zapytań dotyczących projektu uchwały nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik odczytał projekt uchwały w sprawie 

ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania Statutu Centrum Obsługi Placówek 

Opiekuńczo-Wychowawczych w Zambrowie i poddał go pod głosowanie.

Przeprowadzono głosowanie imienne. W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych.
(imienny wykaz głosowania w załączeniu protokołu)
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Uchwała Nr XXXI/200/23 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały 

w sprawie nadania Statutu Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych 

w Zambrowie została podjęta jednogłośnie.

Ad. 9 Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zambrowie 
o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za rok 2022

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Zambrowie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za rok 2022. 

Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Michał Krajewski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zambrowie o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu za rok 2022 została przyjęta przez aklamację.

Ad. 10 Informacja Prokuratora Rejonowego w Zambrowie o stanie przestępczości i jej 
zwalczaniu w powiecie za rok 2022

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację Prokuratora Rejonowego w Zambrowie o stanie 

przestępczości i jej zwalczaniu w powiecie za rok 2022. Poinformował, że była ona 

przedmiotem posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa. Poprosiła Przewodniczącego Komisji 

o przedstawienie opinii.

Pan Michał Krajewski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja Prokuratora Rejonowego w Zambrowie o stanie przestępczości i jej 

zwalczaniu w powiecie za rok 2022 została przyjęta przez aklamację.
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Ad. 11 Sprawozdanie z realizacji Powiatowego programu promocji zatrudnienia oraz 
aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021 - 2025 za rok 2022

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję sprawozdanie z realizacji Powiatowego programu promocji 

zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021 - 2025 za rok 2022. 

Poinformował, że było ono przedmiotem posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Rafał Pomazański - Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie przez aklamację.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

przedstawionego sprawozdania.

Uwag i pytań dotyczących sprawozdania nie zgłoszono.

Sprawozdanie z realizacji Powiatowego programu promocji zatrudnienia oraz 

aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021 - 2025 za rok 2022 zostało przyjęte przez 

aklamację.

Ad. 12 Sprawozdanie z realizacji Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej na lata 
2021-2023 za rok 2022

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję sprawozdanie z realizacji Powiatowego programu rozwoju 

pieczy zastępczej w Powiecie Zambrowskim na lata 2021 - 2023 za rok 2022. Poinformował, 

że było ono przedmiotem posiedzenia Komisji Zdrowia. Poprosił Przewodniczącego Komisji 

o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie przez aklamację.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

przedstawionego sprawozdania.

Uwag i pytań dotyczących sprawozdania nie zgłoszono.

Sprawozdanie z realizacji Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej 

w Powiecie Zambrowskim na lata 2021 - 2023 za rok 2022 zostało przyjęte przez aklamację.

Ad. 13 Informacja z działań zawartych w Powiatowym Programie Poprawy Życia 
Społecznego i Zawodowego Osób Niepełnosprawnych na łata 2021 -2025

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację z działań zawartych w Powiatowym Programie 
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Poprawy Życia Społecznego i Zawodowego Osób Niepełnosprawnych na lata 2021 -2025. 

Poinformował, że była ona przedmiotem posiedzenia Komisji Zdrowia. Poprosił 

Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła informację przez aklamację.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.

Uwag i pytań dotyczących informacji nie zgłoszono.

Informacja z działań zawartych w Powiatowym Programie Poprawy Życia 

Społecznego i Zawodowego Osób Niepełnosprawnych na lata 2021 -2025 została przyjęta 

przez aklamację.

Ad. 14 Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Szumowie za rok 2022

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Szumowie za rok 2022. Poinformował, że było ono przedmiotem posiedzenia Komisji 

Zdrowia. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie przez aklamację.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

przedstawionego sprawozdania.

Uwag i pytań dotyczących sprawozdania nie zgłoszono.

Sprawozdanie z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Szumowie za rok 2022 

zostało przyjęte przez aklamację.

Ad. 15 Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Zambrowie za 
rok 2022

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Zambrowie za rok 2022. Poinformował, że było ono przedmiotem 

posiedzenia Komisji Zdrowia. Poprosił Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii.

Pan Piotr Szeligowski - Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 

Społecznych poinformował, że komisja przyjęła sprawozdanie przez aklamację.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

przedstawionego sprawozdania.
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Uwag i pytań dotyczących sprawozdania nie zgłoszono.

Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Zambrowie za 

rok 2022 zostało przyjęte przez aklamację.

Ad. 16 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez 
Powiat Zambrowski za rok 2022

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Zambrowski za rok 2022. Poinformował, że było ono 

przedmiotem posiedzenia Komisji Oświaty. Poprosił Przewodniczącego Komisji 

o przedstawienie opinii.

Pan Krzysztof Czajkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty poinformował, że 

komisja przyjęła sprawozdanie przez aklamację.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie pytań i uwag dotyczących 

przedstawionego sprawozdania.

Uwag i pytań dotyczących sprawozdania nie zgłoszono.

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Zambrowski za rok 2022 zostało przyjęte przez aklamację.

Ad. 17 Informacja na temat skarg i wniosków złożonych w Starostwie Powiatowym 
w Zambrowie w 2022 roku

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję informację na temat skarg i wniosków złożonych 

w Starostwie Powiatowym w Zambrowie w 2022 roku. Poinformował, że była ona 

przedmiotem posiedzenia Komisji Rewizyjnej. Poprosił Przewodniczącego Komisji o 

przedstawienie opinii.

Pan Krzysztof Rokicki - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że 

komisja przyjęła informację przez aklamację

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie uwag dotyczących przedstawionej 

informacji.
Uwag dotyczących informacji nie zgłoszono.
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Informacja na temat skarg i wniosków złożonych w Starostwie Powiatowym 

w Zambrowie w 2022 roku została przyjęta przez aklamację.

Ad. 18 Sprawozdania z realizacji zadań wynikających z planów pracy Komisji Rady 
Powiatu Zambrowskiego za 2022 rok

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik powiedział, że wszyscy radni 

otrzymali w materiałach na sesję sprawozdania z realizacji zadań wynikających z planów 

pracy Komisji Rady Powiatu Zambrowskiego za 2022 rok. Poprosił o zgłaszanie pytań i uwag 

dotyczących przedstawionych sprawozdań.

Uwag i pytań dotyczących sprawozdań nie zgłoszono.

Sprawozdania z realizacji zadań wynikających z planów pracy Komisji Rady Powiatu 

Zambrowskiego za 2022 rok zostały przyjęte przez aklamację.

Ad. 19 Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych

W punkcie 7 nie zgłoszono żadnych zapytań i interpelacji.

Ad. 20 Wnioski i oświadczenia radnych

Pan Stanisław Rykaczewski odczytał stanowisko radnych Prawa i Sprawiedliwości 

Powiatu Zambrowskiego oraz Miasta Zambrów w sprawie obrony dobrego imienia Świętego 

Jana Pawła II. (w załączeniu protokołu)

Następnie powiedział, że złożył dwa wnioski do Zarządu Powiatu w sprawie remontu ulicy 

Cmentarnej w Zambrowie oraz remontu części drogi Zaręby Grzymały - Zaręby Kramki. 

Otrzymał odpowiedź, że zostaną podjęte działania wspólnie z Wójtem Gminy Zambrów 

w celu poprawy nawierzchni drogi. W związku z powyższym chciałby wiedzieć jakie 

działania zostały podjęte.

W odpowiedzi p. Zbigniew Jach - Starosta Zambrowski powiedział, że pośpiech nie 

jest wskazany, a budżet nie jest z gumy. Stwierdził, że Pan Stanisław Rykaczewski pracuje 

w Białymstoku, więc mógłby pomóc w uzyskaniu jakiego dofinansowania na remonty tych 

dróg. Wówczas można byłoby „ruszyć z kopyta”, a tak trzeba poczekać, ponieważ 

w pierwszej kolejności realizowane są zadania, które zostały zaplanowane. Odnośnie ulicy 

Cmentarnej - to zostanie wyniesione skrzyżowanie, Pan Burmistrz planuje przystanki 

autobusowe oraz będzie budowane rondo na ulicy Ostrowskiej. Dopiero wówczas Zarząd 

Powiatu zastanowi się nad ulicą Cmentarną - całościowo i kompleksowo, ponieważ wymaga 

ona całkowitego remontu. Jeżeli chodzi o drogę Zaręby Grzymały - Zaręby Kramki, to już od 

dłuższego czasu mieszkańcy wnioskują o ten remont, jednak nie jest to taka prosta sprawa, 
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ponieważ sprzęt rolniczy jest ciężki i rozjeżdża tą drogę, a rolnicy nie pozwalają wejść na 

swój teren. Jeżeli Pan Wójt ureguluje sprawy własnościowe, to wówczas będzie można 

przeprowadzić remont w zakresie możliwości finansowych powiatu.

Następnie poinformował, że na zadania remontowe w 2023 roku zostanie wydane 18.904.772 

złotych, w tym wkładu własnego 2.968.661 złotych. W tej chwili w realizacji jest:

1) droga powiatowa Nr 2015B od miejscowości Kołaki Kość, do miejscowości Szczodruchy 

- 6.792.000 złotych,

2) droga powiatowa Nr 1983B na odcinku od drogi wojewódzkiej Nr 629 do wsi Kałęczyn 

Walochy - 3.590.000 złotych,

3) droga powiatowa Nr 198IB od miejscowości Grądy Woniecko do granicy powiatu 

zambrowskiego - ok. 4.000.000 złotych,

4) droga powiatowa od miejscowości Zbrzeźnica do miejscowości Baczę Mokre - 

3.820.000 złotych,

5) droga powiatowa od miejscowości Żabikowo do miejscowości Srebrna - 7.381.000 

złotych.

Pan Starosta powiedział, że na realizację tych inwestycji podpisane są umowy i tereny do 

realizacji przekazane wykonawcom. Planowana jest budowa:

1) podwyższenia skrzyżowania ulicy Cmentarnej i ulicy Obrońców Zambrowa;

2) spowalniacza na ulicy Magazynowej przy Szkole Podstawowej Nr 3 w Zambrowie.

Złożono także wniosek o dofinansowanie inwestycji przebudowa drogi powiatowej nr 1993B 

ulicy rtm. W. Pileckiego w Zambrowie w zakresie budowy prawostronnego chodnika na 

odcinku 100 m na działce nr 2690 - 6.200.000 złotych z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg. Planowane jest złożenie wniosku na budowa przydomowej oczyszczalni ścieków 

w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Długoborzu koszt 450.000 złotych

Ponadto planowane są remonty pomieszczeń w Zespole Szkół Nr 1 w Zambrowie, Zespole 

Szkół Agroprzedsiębiorczości w Zambrowie i Centrum Placówek Opiekuńczo- 

Wychowawczych w Zambrowie - złożono wniosek o dofinansowanie w ramach środków z 

ochrony zabytków.

Pan Stanisław Rykaczewski powiedział, że ma znaczenie czy to jest remont, 

przebudowa, czy rozbudowa. Remont jest, to odtworzenie istniejącego stanu technicznego, 

natomiast inwestycja jest to zadanie szersze - dlatego zadawał pytania, ponieważ Zarząd 

Powiatu zmienił z inwestycji na remonty bieżące i chciał wiedzieć czy w ramach tej zmiany 

nie zmniejszono rodzajów prac i zakresu jaki miał być wykonany na tych drogach.
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Pan Starosta stwierdził, że nic nie zostanie zmniejszone, a remont będzie wykonany w 

zaplanowanym zakresie.

Ad. 21 Sprawy różne

Pan Starosta złożył wszystkim obecny na obradach i mieszkańcom Powiatu 

Zambrowskiego życzenia z okazji Świąt Wielkanocnych.

Przewodniczący Rady Powiatu p. Zenon A. Wójcik także życzył wszystkim zdrowych 

i spokojnych świąt.

Ad. 22 Zakończenie obrad

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

p. Zenon A. Wójcik podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach 

XXXI sesji i zakończył posiedzenie Rady Powiatu Zambrowskiego.

(materiały w załączeniu)

Protokołował#? Przewodniczący Rady

Ewa A. Kalinowska pR/jLWCHWCZĄCi/RADY

Zenon Mam Wójcik
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